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ش��هرام هروي، س��رمربي تيم ملي كاراته مردان گفت: »تمام 
تلاش ما اين است تا در مسابقات قهرماني آسيا، ظرفيت بالاي 
كاراته ايران را ثابت كنيم، اما مي دانيم كه موفقيت در قاره كهن 
خيلي دشوار شده است. مردادماه انتخابي نهايي برگزار مي شود 
و نفرات اول هر وزن در كوميته انف��رادي به صورت اتوماتيك 
فيكس می شوند و اعزام خواهند شد. در كوميته تيمي نيز نظر 
كادر فني، نتايج انتخابي و عملكرد بازيكن��ان در اردو عواملي 

است كه تركيب اصلي براساس آن مشخص خواهد شد.«

موفقيت در كاراته آسيا دشوار شده است

تيم مل��ي واليبال دختران اي��ران در پنجمين دي��دار خود در 
قهرماني آس��يا نوجوانان موفق به شكست قزاقستان شد تا در 
آستانه ثبت ركورد جديدي در قاره كهن قرار بگيرد. ملي پوشان 
ايران امروز در آخرين ديدار خود در اين رقابت ها براي كس��ب 
رتبه پنجم جدول به مصاف برنده مس��ابقه امروز ازبكستان و 
كره جنوبي خواهند رفت. واليبال نوجوانان دختر ايران تاكنون 
در هفت دوره اين رقابت ها شركت كرده است كه رتبه هفتمي 
در س��ال ۲۰۱۸ و ۲۰۲۲ بهترين جايگاه كسب شده ايران در 
اين مس��ابقات اس��ت. بدين ترتيب تيم ايران كه تاكنون رتبه 
ششمي اش قطعي شده است در آس��تانه ثبت ركورد جديدي 
در قاره  كهن آسياست تا بهترين عملكرد تاريخ خود را در اين 

مسابقات ثبت كند. 

دختران ايران در آستانه ركوردشكني
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فريدون  حسن

VAR  با كدام داور؟
اين روزها اخبار زيادي در خصوص تجهيز ورزشگاه هاي ميزبان فصل 
آينده ليگ برتر به سيستم VAR به گوش مي رسد. اخباري كه هنوز 
نمي توان در خصوص صحت و س��قم آن ح��رف زد، چراكه با توجه به 
س��ابقه اي كه از كت وش��لوار پوش هاي ورزش و فوتبال س��راغ داريم 

سروصداي راه افتاده نشان از انجام نشدن كار دارد و بس!
قبلًا هم از اين قيل و قال ها داش��ته ايم كه آقايان گفته اند مي خواهيم 
چه بكنيم و چه، اما نهايتاً كاري صورت نگرفته كه اوضاع بدتر از قبل 
هم ش��ده و همان داش��ته هاي اندك هم به باد رفته اس��ت. حالا هم 
اوضاع همان است. س��رو صدايي به راه افتاده كه VAR مي آيد، ولي 
همه خوب مي دانيم كه رخ دادن اين اتفاق خوب تا چه حد از فوتبال 

ايران دور است. اما... 
اما به فرض مح��ال كه در يكي، دو م��اه باقيمانده تا زم��ان آغاز فصل 
جديد ليگ برتر سيستم كمك داور ويدئويي به فوتبال ايران آمد و در 
ورزش��گاه هايي كه حتي بديهي ترين امكانات را هم ندارند نصب شد 
)تأكيد مي كنيم به فرض محال(، خب سؤال مهم اينجاست كه آيا ما به 
تعداد بازي ها و ورزشگاه هايي كه قرار است با اين سيستم از مسابقات 
ميزباني كنند، داور واجد شرايط و آموزش ديده داريم كه بتوانند از اين 

سيستم استفاده كنند؟
اين مسئله نكته بس��يار مهمي اس��ت كه ظاهراً از ديد آقاياني كه اين 
روزها باد در غبغبه مي اندازند و فقط ادعا مي كنند پنهان مانده است. 
هرچند كه به جد بر اي��ن باوريم كه حتي اگر اي��ن آقايان متوجه اين 
مس��ئله مهم هم باش��ند برايش��ان اهميتي ندارد، چون اين قماش از 
كت و شلوارپوش هاي ورزش فقط مي خواهند با سروصدا مثلًا بگويند 
كه كاري انجام داده اند. درس��ت و غلطش هم اصلًا مهم نيست. اينها 
مي خواهند رزومه نداشته خود را پر كنند و فردا »پز« بدهند كه اين كار 

در زمان مديريت ما انجام شده است. 
اين نكته بسيار مهم است كه فوتبال خواب زده و فاسد ايران طي تمام 
اين س��ال ها، حتي به خود زحمت نداده تا حداقل داوران خود را براي 
آموزش علم روز قضاوت فوتبال به كلاس ه��اي بين المللي اعزام كند. 
البته علت اين موضوع هم كاملًا مشخص اس��ت. وقتي رئيس كميته 
داوران فدراسيون فوتبال يكي از اصلي ترين چهره هاي پرونده فساد در 
فوتبال است بايد هم چنين كار مهمي زمين بماند. افشاريان در طول 
اين سال ها به جاي توجه به زيرس��اخت هاي داوري و آموزش داوران 
در فكر جعل س��ند براي پس��رش )بنا به گفته خودش در برنامه زنده 
تلوزيوني( و البته دريافت س��كه براي درآوردن مسابقات بود. بنابراين 

نبايد هم به اوضاع داوري فكر می كرد. 
در چنين شرايطي فدراسيون مدعي است كه فصل آينده رقابت هاي 
ليگ برتر با ورزشگاه هاي مجهز به VAR آغاز مي شود، اما اينكه با كدام 
داور فقط بايد منتظر ماند و ديد. جالب است كه آقايان ورزشگاه آزادي 
را به عنوان اصلي ترين ورزشگاه ليگ برتر از فهرست خارج مي كنند و 
ورزشگاه رو به ويراني تختي را جايگزين مي كنند كه چنين كاري خود 
جاي دهها س��ؤال دارد، ولي خب هيچ كدام به اين سؤال اصلي جواب 
نمي دهند كه با كدام داور قرار اس��ت مس��ابقات با سيستم كمك داور 

ويدئويي برگزار شود؟
منتظر مي مانيم تا ببينيم اين وعده بزرگ آقايان چگونه محقق مي شود. 
انتظاري كه بعيد مي دانيم با سابقه درخشان آقايان انتظاري باشد كه 
به خوشي تمام شود. فوتبال فاس��د ايران نمي تواند خود را بالا بكشد و 
با وجود مديران فاسدي كه اين روزها فقط سعي دارند تا نام شان را از 

پرونده فساد خارج كنند هيچگاه راه به جايي نخواهد برد. 

ملي پوشان آزادكار المپیكي و كادر فني آنها كه به 
منظور يك سفر زيارتي دو روزه و پیش از حضور 
در المپیك پاريس، راهي ش�هر مش�هد مقدس 
ش�دند، ظهر امروز به زيارت امام رضا)ع( رفتند. 
اس�تقبال زائران حرم امام رئوف از ملي پوش�ان 
كش�تي ايران، به ويژه توجه خاص آنها به پهلوان 
حسن يزداني بسیار قابل توجه بود. كشتي گیران 
پیش از اع�زام به المپیك در حرم ام�ام رضا)ع(، 
دوپینگ روحي كردند تا با استعانت از امام هشتم 

در المپیك موفق شوند.

آزادكاران در حرم امام رضا )ع(
قاب

شیوا  نوروزي

اسكاتلند هنوز شانس صعود دارد

دعواي آلمان و سوئيس 
براي صدرنشيني

ژرمن ها با اينكه خيال شان از صعود راحت شده، اما امشب هم با هدف 
پيروزي به مصاف سوئيس مي روند. دور سوم رقابت هاي جام ملت هاي 
اروپا با انجام ديدارهاي گروه اول شروع مي شود و اسكاتلند با مجارستان 

و آلمان با سوئيس مصاف مي دهند. 
اين دو ديدار همزمان )۲۲:3۰( حساسيت زيادي دارند. پس از پيروزي 
ميزبان مقابل مجارستان و قطعي شدن صعود آلمان، حالا بحث اصلي بر 
سر صعود تيم دوم است. بدون شك براي آلمان كه ميزبان رقابت هاست 
گرفتن جواز صعود به دور دوم هنوز نمي تواند يك موفقيت محس��وب 
شود. شاگردان يوليان ناگلزمان طي دو بازي قبلي خود مجموعاً هفت 
گل به ثمر رس��اند ه اند. منتها مصاف با سوئيس متفاوت است. در حال 
حاضر س��وئيس با چهار امتياز در رده دوم گروه A ق��رار دارد و تلاش 
مي كند علاوه  بر صعود، صدرنش��يني را نيز از دس��ت آلمان دربياورد. 
س��وئيس پس از برد 3 بر يك برابر مجارها، با تساوي يك- يك مقابل 
اسكاتلند متوقف شد. همين مسئله كار دست سوئيسي ها داد؛ اين تيم 
در صورت باخت به آلمان مي تواند فرصت صعود را در اختيار اسكاتلند 
قرار دهد، اما اگر رويارويي اش با آلمان به تس��اوي بينجامد، س��هميه 
دوم گروه به س��وئيس مي رس��د و پيروزي قرمزها حكم صعودشان به 
عنوان صدرنشين را امضا مي كند. مورات ياكين، سرمربي سوئيس در 
خصوص مواجهه با آلمان گفت:  »آلمان فوتبالي تماشايي بازي مي كند. 
ما نمي توانيم صبر كنيم تا به زمين برويم و با آنها بازي كنيم. در موقعيت 
بدي نيستيم كه فقط بخواهيم از شكست جلوگيري كنيم. به نظرم بازي 
جالبي مي شود و در اين شكي ندارم.« از طرفي سرمربي ژرمن ها نيز به 
شاگردانش هشدار داده كه غير از برد نبايد به چيز ديگري فكر كنند. 
ناگلزمان تأكيد كرده بايد س��وئيس را هم شكست دهند تا با تيم دوم 
گروه C بازي كنند. اسكاتلند نيز نيم نگاهي به ديدار دو تيم اول گروه 
دارد. شاگردان استيو كلارك با يك امتياز و قرار داشتن در رتبه سوم 
براي نگه داشتن شانس صعود محكوم به شكست مجارستان هستند. 
اس��كاتلند بعد از باخت تحقيرآميز به آلمان، سوئيس را متوقف كرد تا 
برخلاف مجارها در رقابت ها باقي بماند. كلارك، س��رمربي اسكاتلند 
در خصوص آخرين ب��ازي تيمش گفت: »در ب��ازي اول اصلًا عملكرد 
خوبي نداشتيم، اما در مصاف با سوئيس مصمم بوديم با پرسينگ بالا 
و جنگندگي براي تصاحب توپ جبران مافات كنيم. بايد اعتراف كنم 
مقابل تيم قدرتمند سوئيس بازي مي كرديم. بازي خوبي بين دو تيم 
هم سطح بود. اين همان چيزي بود كه انتظار داشتيم. ما در سه، چهار 
سال گذش��ته با همين س��بك بازي مي كرديم. مي دانستيم بايد چه 
كاري انجام دهيم. بازي با سوئيس عملكرد خوب تيمي مقابل حريفي 
قدرتمند و واكنشي درخش��ان به باخت نااميدكننده به آلمان بود. ما 
هنوز زنده ايم. در بازي آخر قطعاً به برد نياز داريم. اعتقاد دارم با كسب 

سه امتياز مي توانيم به مرحله بعد صعود كنيم.«

پنج�ره نقل وانتق�الات تابس�تاني فوتب�ال 
ايران از چه�ار روز ديگر )هفتم تیر( رس�ماً 
آغ�از مي ش�ود و فعالی�ت  باش�گاه ها براي 
جذب نف�رات مدنظرش�ان تا 28 ش�هريور  
ادام�ه  خواهد داش�ت. حال آنك�ه تكاپو در 
زمینه نقل و انتقالات درس�ت بعد از به صدا 
در آمدن س�وت پاي�ان لیگ بیست وس�وم 
به ش�كل ج�دي آغ�از ش�د. جنب وجوش 
بازارگرمي هاي�ی در  آش�كاري ك�ه ب�ا 
همی�ن گام نخس�ت هم�راه ش�ده اس�ت. 

       
رقاب��ت  تنگاتن��گ س��رخابي هاي پايتخ��ت 
براي رب��ودن جام قهرماني فصل��ي كه به پايان 
رس��يد، نويد حضور پررن��گ  آنه��ا را در فصل 
مكاره نقل و انتقالات م��ي داد. با وج��ود اين نه 
اوضاع قهرمان ليگ تعري��ف چنداني دارد و نه 
اس��تقلالي كه قصد داش��ت بدون اتلاف وقت 
كارش را براي فصل جديد آغاز كند. حال آنكه 
با توجه به واگذاري سرخابي هاي پايتخت تصور 
مي شد رويكرد متفاوتی از آنها در نقل و انتقالات 
تابستاني ش��اهد باش��يم، اما اوضاع تا به امروز 

كمافي السابق پيش رفته است. 
شوكه كننده ترين خبر براي هوادار پرسپوليس 
اق��دام تك��راري بيرانون��د و فس��خ يك طرفه 
قراردادش با سرخپوشان بود، اما اين بار باشگاه 
پرس��پوليس اجازه نداد بيرو با در پيش گرفتن 
رويه سال گذش��ته به هدفش برسد. مذاكرات 

باش��گاه با گزينه ه��اي جايگزين��ي بيرانوند از 
يك س��و و پيدا شدن س��ر وكله احمد  گوهري، 
گلر سرخپوشان كه به طور قرضي به آلومينيوم 
اراك رفته بود از سوي ديگر نش��ان داد حناي 
دروازه بان ملي پوش سرخپوش��ان كه به گفته 
مسئولان پرسپوليس فس��خ  قراردادش قانوني 
نيست ديگر براي باشگاه رنگي ندارد، اما بيرانوند 
كه حتي از گروه واتساپي پرسپوليس هم لفت 
داده، تنها بازيكني نيست كه بعد از پايان ليگ  
ساز جدايي كوك كرده است. اطلاعيه اسپانسر 
باشگاه براي حل و فصل مشكلات ترابي و تلاش 
باشگاه براي يافتن بازيكني در پست هاي مشابه 
نشان از پيچيده شدن ش��رايط همكاري ترابي 
با پرسپوليس دارد و دور از انتظار نيست اگر او 
هم مانند بيرانوند فصل آينده جايي در تركيب 

پرسپوليس نداشته باشد. 
تلاش جه��ت تمديد ب��ا مهره ه��اي تأثيرگذار 
پرس��پوليس، آن هم در ش��رايطي ك��ه تكليف 
كادرفني هم هنوز مشخص نيست، كار مسئولان 
تيم و باشگاه را دش��وار كرده است. با وجود اين 
بادامكي، معاون ورزش��ي باش��گاه مدعي است 
طي ۲4 ساعت آينده حداقل با يكي، دو بازيكن 
تمديد مي كنن��د: »بازيكنان )وحي��د اميري، 
مه��دي ترابي و داني��ال اس��ماعيلي فر( تلاش 
كردند، زحمت كش��يدند و طبيعي اس��ت كه 
حق و حقوق خود را بخواهند و انتظار داش��ته 
باشند باشگاه به تعهداتش عمل كند، متأسفانه 

يكس��ري محدوديت ها داريم كه دس��تمان را 
بس��ته اس��ت! با وجود اين م��ا صحبت هايي با 
پورعلي گنج��ي كرده ايم. البته هن��وز امضاي 
قرارداد صورت نگرفت��ه كه امروز ي��ا فردا اين 

اتفاق مي افتد.«
البته مشكل پرس��پوليس تنها حفظ مهره هاي 
تأثيرگذار و مذاكره با گزينه هاي مختلف جهت 
برطرف كردن نقاط ضعف تيم نيس��ت، چراكه 
همزم��ان بايد به دنبال يك س��رمربي تمام عيار 
هم باش��د. گزينه اي كه بتوان��د از عهده قهرمان 
دو دوره  اخير لي��گ هم برآي��د، تيمي كه طي 
هشت س��ال اخير هفت عنوان قهرماني را از آن 
خود كرده، ام��ا امروز همچن��ان بلاتكليف يك 
انتخاب است. حال آنكه تصور مي شد با سرمربي 
سابق ناپولي به توافق رسيده، اما معاون ورزشي 
باشگاه پرسپوليس مدعي است درخواست هاي 
ماتزاري به طور ناگهاني عوض شد و همين مسئله 
مذاكرات را به بن بست رس��اند. با اين حال گفته 
مي شود پرونده  مربي ايتاليايي هنوز بسته نشده و 
پرسپوليس علاوه بر گزينه هاي ديگر همچنان در 

حال بررسي مذاكرات با ماتزاري است. 
      

در اس��تقلال هم اوض��اع چن��دان جالب توجه 
نيست. آبي پوشان بعد از كس��ب نايب قهرماني 
در ليگ قصد ش��روع زودهنگام تمرينات خود 
را براي فصل پيش رو را داشتند. در واقع به نظر 
مي رس��يد اس��تقلال قصد اتلاف وقت را ندارد، 

اما ش��نيده ها حاكي از آن بود كه مالكان جديد 
اس��تقلال تمايلي به ادامه همكاري ب��ا نكونام 
ندارند و همين مسئله كارها را به تأخير انداخت. 
با وجود اين سرمربي استقلال بي توجه به تمام 
بحث هاي مطرح ش��ده ليست درخواستي خود 
را به باش��گاه ارائه داده، ليس��تي كه نام نفراتي 
چون رامين رضاييان، محم��د كريمي و محمد 
دانشگر)سپاهان(، عارف آقاسي)تراكتور(، مهدي 
ليموچي)آلومينيوم(، حس��ين نژاد و آقايي پور 
در آن ديده مي ش��ود. نفراتي كه بدون شك در 
صورتي مي توانند جايي در تركيب س��ال آينده 
استقلال داش��ته باش��ند كه نكونام بتواند براي 
ادامه حضورش روي نيمكت آبي پوشان رضايت 
مالكان جديد باش��گاه را جلب كند. با توجه به 
جلسه اي كه عصر امروز برگزار مي شود، نكونام 
فرصت زيادي براي توافق با مالكين جديد ندارد، 
چراكه قرار اس��ت عصر ام��روز مجمع عمومي 
باشگاه استقلال تش��كيل جلسه بدهد و تكليف 
مديرعامل و البته س��رمربي باشگاه را مشخص 
كند. مجمعي كه ۲۰ خرداد ماه با تشكيل جلسه 
تكليف نمايندگان هيئت مديره را مشخص كرد 
و حالا بايد تكليف مديريت باشگاه و سرمربي تيم 
را هم مش��خص كند. بعد از اين جلسه مشخص 
مي شود كه آيا استقلال مي تواند برنامه هايش را 
جهت حضوري پرق��درت در فصل پيش رو آغاز 
كند يا همزمان با جذب بازيك��ن بايد به دنبال 

سرمربي جديد هم باشد!

ايران قهرمان رقابت هاي بین المللي ورزش هاي زورخانه اي شد

تلاش براي ورود به بازي هاي آسيايي و المپيك
قهرماني تيم ايران پايان بخش رقابت هاي بين المللي ورزش هاي زورخانه اي در اصفهان بود. نخستين 
دوره اين رقابت ها در حالي به پايان رسيد كه ۲۱كشور خارجي در ديار زاينده رود نماينده داشتند. 
در بخش تيمي مقام قهرماني به تيم كشورمان رسيد، تيم  آذربايجان نايب قهرمان شد و عنوان سومي 
مشترك نيز به تيم هاي عراق و تاجيكستان رسيد. نكته مهم  اينكه ورزشكاران ايراني در همه رشته ها 
به جز رشته كباده، مدال طلا را از آن خود كردند. علي اكبر خاكدوست )رشته سنگ(، علي جليجو 
)چرخ تيز(، سيدعباس حسيني )چرخ چمني(، رسول قرباني )ميل بازي( و مصطفي مفيد )ميل گيري 
سنگين(، طلايي هاي ايران در اين دوره بودند و مرتضي گلرخ هم در رشته كباده به مدال نقره بسنده 
كرد. رئيس فدراسيون كشتي پهلواني و ورزش هاي زورخانه اي ابراز اميدواري كرد شاهد حضور اين 
رشته در بازي هاي آسيايي باشيم. مهرعلي باران چشمه با اشاره به تأكيد مقام معظم رهبري اظهار 
داشت: »سال گذشته خدمت مقام معظم رهبري رسيديم و ايشان نسبت به بين المللي نشدن اين 
ورزش گله مند بودند. بر همين اس��اس نيز ما كار را با برگزاري نشست هاي تخصصي جهت بررسي 
چالش ها و مشكلات جهاني شدن اين رشته با حضور 45 كش��ور آغاز كرديم. مسابقات بين المللي 
كش��تي پهلواني را با حضور ۱۲ كشور در تبريز داشتيم و براي اين مس��ابقات نيز ۲۱ كشور از نقاط 
مختلف جهان به ايران آمدند. برخي تيم ها خوب و برخي ديگر ضعيف تر هستند. تيم هايي مثل عراق، 
ازبكستان يا تاجيكستان چند سالي اس��ت كه كار مي كنند و تيم هاي خوبي هستند، اما كشورهاي 
آفريقايي تازه كارشان را شروع كرده اند و بهتر شدن آنها منوط به گذشت زمان است. قول مي دهم با 
برنامه ريزي  و آموزش هايي كه انجام مي شود سطح مسابقاتمان هر سال بهتر شود. ما تنها در دو ماه 
اين مسابقات را برنامه ريزي كرديم. يكي از مواردي كه براي ورزشكاران ايجاد انگيزه مي كند برگزاري 
مسابقات است. بايد مسابقات را برگزار كنيم تا كيفيت كشورها بهتر شود. البته در همين مسابقات در 
رشته هايي مثل كباده و سنگ، ورزشكاران خارجي خوبي داشتيم كه پا به پاي ورزشكاران ما آمدند و 
حتي در مواردي بهتر هم بودند.« باران چشمه از تلاش  براي حضور رشته ورزش هاي زورخانه اي در 
بازي هاي آسيايي و المپيك صحبت كرد: »زماني مي توانيم اين رشته را به بازي هاي آسيايي ببريم 
كه كشورهاي آسيايي وارد اين رشته شوند. هدف گذاري ما نيز همين است و در اين باره با كشورهاي 
آسيايي صحبت كرده ايم. وزارت ورزش و كميته المپيك بايد كمك كنند. وزارت خارجه و سازمان 
تبليغات اسلامي نيز مي توانند در اين باره كمك هايی داشته باشند. اين ورزش قدمت 9۰۰ساله دارد 
و اميدوارم بتوانيم اين رشته را وارد بازي هاي آسيايي و حتي المپيك كنيم. كار بسيار سختي است، 

اما در اين راستا گام برمي داريم و قطعاً مي توانيم كارهاي بزرگي را انجام دهيم.«
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نقل و انتقالات

آنتوان گريزمان، كاپيتان فرانس��ه 
پس از تس��اوي تيم��ش با هلند 
گفت: »اينكه موف��ق به گلزني 
نش��ديم، نااميدكننده اس��ت، 
اما ج��اي نگراني نيس��ت. تيم 
مس��تحكمي هس��تيم و در خط 
دفاعي و مياني فوق العاده كار كرديم. 
فرصت كمي به هلند داديم. با اين حال بايد در فاز هجومي بهتر و 

خطرناك تر ظاهر شويم.«
    

جان لوئيجي بوفون، دروازه بان سابق 
ايتاليا و سرپرس��ت فعلي اين تيم 
در يورو ۲۰۲4، شكس��ت برابر 
اس��پانيا را توجيه ك��رد: »بايد 
به تيم اس��پانيا اعتب��ار بدهيم. 
تحت تأثير سبك بازي آنها قرار 
گرفتم. آنها ط��وري بازي مي كنند 
كه نمي گذارند نفس بكش��يد. يك بازي 
خيلي دشوار با كرواسي داريم و بايد كار صعود را يكسره كنيم.«

    
يك هوادار لهستاني در جريان بازي اتريش و لهستان در ورزشگاه 
المپيك برلين از س��كو به داخل گودال سقوط كرد. سخنگوي 
آتش نشاني برلين گفت كه اين هوادار از ارتفاع 3 متري در طبقه 
پايين به داخل گودال ورزشگاه سقوط كرده است. اين فرد دچار 
جراحات متعددي ش��ده بود و پس از مدتي ك��ه بيهوش بود به 

بيمارستان منتقل شد. 
    

تيم ملي بلژيك در حالي ديروز به مصاف تي��م روماني رفت كه 
اعضاي تيم به ج��اي هواپيما با قطار به كلن رس��يدند و حدود 
۱۲ پليس و پرسنل امنيتي بلژيكي ها را در طول سفر همراهي 
مي كردند. در ايستگاه ها نيز مأموران ديگري براي تأمين امنيت 

حضور داشتند و هواداران نيز استقبال خوبي از آنها كردند. 
    

آيوزه پرز، مهاجم تيم ملي اس��پانيا 
مصدوم شده و شايد به بازي هاي 
بع��دي تي��م نرس��د. ماتادورها 
صعودش��ان به دور بعدي يورو 
۲۰۲4 قطعي شده، اما بااين حال 
لوئيس دلافوئنته فعلًا نمي تواند 
از پ��رز به عل��ت كش��يدگي عضله 
استفاده كند. گفته مي شود اگر اسپانيا به 
يك چهارم  نهايي راه يابد شايد اين بازيكن با رفع مصدوميتش 

بتواند دوباره براي اسپانيا به ميدان برود.

اخبار جام ملت ها

فرصتي براي ايجاد همبستگي و تجديدمیثاق

از جام غدير تا ميهماني غدير
غدير مي تواند بهترين بهانه باشد براي ايجاد همدلي و همبستگي. اتفاقي كه همه جامعه را به هم گره 
مي زند. تفاوتي هم ندارد از جنس ورزش باشيد يا قشر هنرمند يا حتي رسانه. كافيست پاي عشق علي 

به ميان آيد تا هر كسي به شكلي پا پيش بگذارد براي تجديدميثاق با مولاي متقيان. 
 با نزديك شدن به عيد غدير قرار است »ميهماني ۱۰ كيلومتري غدير« برگزار شود. جشني با حضور 
همه اقشار جامعه كه ورزشكاران هم مثل هميشه يك پاي ثابت آن هستند. جشني كه به زعم سيامك 
رحيم پور، پيشكسوت فوتبال فرصتي طلايي اس��ت براي ايجاد همدلي و همراهي در جامعه و قرار 
گرفتن همه اقشار جامعه در كنار هم. محمدرضا پوريا، رئيس فدراسيون بدمينتون نيز ضمن اشاره به 
اهميت مسئله امام شناسي و افزايش معرفت در جامعه و تبيين واقعه مهم غدير، هدف اصلي برگزاري 
جشن عيد غدير خم را تبيين و اهميت جايگاه ولايت و امامت مي خواند: »شأن و اهميت غدير بايد 
براي همه بيان شود. به همين دليل هم هس��ت كه بايد همه دستگاه ها پاي  كار بيايند تا اين مراسم 
به خوبي و با حضور پرشور مردم برگزار شود، به خصوص جامعه ورزش كه بدون شك مانند هميشه 

حضور پررنگي در اين جشن خياباني خواهند داشت.«
درست در روزهايي كه همه  جا صحبت از ميهماني غدير است و حضور در اين جشن ۱۰ كيلومتري 
مردمي را نش��انه وحدت جامعه و ملت مي خوانند، سازمان بس��يج نيز بيكار ننشسته و با برگزاري 
مسابقه چهارجانبه جام غدير دين خود را ادا كرده و ارادتش به مولاي متقيان را به رخ كشيده است. 
مسابقاتي كه طي دو روز )دوم و سوم تيرماه( با حضور چهار تيم سرخابي هاي پايتخت، هنرمندان، 
مداحان و رسانه در سالن چندمنظوره دانشگاه علامه برگزار شد. رقابتي كه روز گذشته با برگزاري 
دو ديدار )س��رخابي ها – مداحان و هنرمندان – رسانه( برگزار ش��د كه ميهمانان ويژه اي از جامعه 
فوتبال، هنرمندان و اهالي رسانه آن را به تماشا نشستند. جام قدير كه شنبه )ديروز( مرحله مقدماتي 
آن برگزار شده بود، امروز با برگزاري مسابقات نهايي و مشخص شدن تيم هاي برتر به كار خود پايان 
مي  دهد، اما بي ترديد آنچه در برگزاري اين رويداد حائز اهميت بود، نه ايستادن بر سكوي نخست و بالا 
بردن جام قهرماني كه ايجاد همبستگي و اتحاد هرچه بيشتر بين جامعه ورزش، هنرمندان،  مداحان 

با اهالي رسانه بود و تجديدميثاق با صاحب غدير. 
البته ماجراي ميهماني غدير متفاوت از جام غدير است، اما بدون ترديد ماهيت برگزاري هر دو مراسم 
يكي است و آن چيزي نيست جز ايجاد همدلي و همبس��تگي در جامعه و تجديدميثاق با حضرت 
علي)ع(،  امام اول شيعيان كه مي تواند همه اقشار جامعه را دور هم جمع كند، چه در جشن خياباني 

ميهماني غدير و چه در جام غدير. 


